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Verslag Algemene Ledenvergadering 
Plaatselijk Belang Rheezerveen/Heemserveen e.o. 

 
Gehouden op maandag 18 maart 2024; Locatie: Vakantiepark ’t Rheezerwold, Larixweg 7 

Heemserveen.  
Aanwezig:  80 personen. 
 

1. Opening door de voorzitter Eddy Schottert. Hij heet iedereen van harte welkom en is 
blij met de grote opkomst. Speciaal welkom voor de gebiedswethouder Alwin 
Mussche, de locatiemanager van het AZC Paul Zuijdgeest, enkele raadsleden en 
contactambtenaar van de gemeente Hardenberg Ingrid Franke. 

      Met kennisgeving afwezig: André van Dijk (wijkagent) 
 
 

2. Mededelingen: We krijgen veel vragen over de lekkage van de fietstunnel 
(Watergat). Met name over de gevaarlijke situaties die ontstaan door het gladde 
wegdek. 
Door de zeer natte periode van de afgelopen maanden was het niet mogelijk de 
tunnel aan te passen. De Provincie werkt aan een oplossing 

 
 

3. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 20 maart 2023: 
 

Het verslag (2023) is gepubliceerd op de website van PB: 
www.pbrheezerveenheemserveen.nl   
Er zijn geen opmerkingen en/of vragen en het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4. Terugblik afgelopen jaar:  
 
- Algemeen: Volgens planning heeft het bestuur het afgelopen jaar 8 keer 

vergaderd. Verder waren er extra bijeenkomsten op: 
-  4 april een extra vergadering over de aankoop van “de Samenkomst”. 
- 21 juni en op 2 februari bijeenkomsten met projectleider Hans de Groote en          
Ingrid Franke m.b.t. de ontwikkeling van Bedrijven terrein Heemserpoort 
- 29 augustus: 1e bespreking met de NAM over mogelijk nieuwe gasboring 
vanaf locatie Collendoornerveen 
- Tijdens de reguliere PB vergadering van 17 januari hadden we een    
kennismakingsgesprek gehad met onze nieuwe gebiedswethouder Alwin 
Mussche. 
 

- AED’s: Vervanging van AED’s wordt gefinancierd vanuit het omgevingsfonds 
AZC. Ook de kosten voor het volgen van BHV-trainingen wordt uit dit fonds 
betaald. 

 
- AZC: Er ligt een formele bestuursovereenkomst tot 2026. Een voorliggende 

vraag is hoe de gemeente Hardenberg op lange termijn omgaat met de 
huisvesting van asielzoekers/vluchtelingen, inclusief de opvang van Oekraïners. 
De komst van de Spreidingswet kan mogelijk invloed hebben op de aantallen 
vluchtelingen die momenteel in het AZC worden gehuisvest.  
De gemeente wil een pilot starten met “het Buitenkwartier”. Het ministerie heeft 
aangegeven hierin te willen investeren. Het uiteindelijke doel van de proef is een 
betere en snellere integratie van de bewoners van het AZC. 
 

http://www.pbrheezerveenheemserveen.nl/
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- Zonnepark “Heemserveen”: de werkzaamheden voor de aanleg van het park zijn 
in juni 2023 door Novar afgerond. Met de realisatie van het Zonnepark is ook het 
toegezegde Gebiedsfonds vrij gekomen. Met het geld uit dit gebiedsfonds is het 
verenigingsgebouw “De Samenkomst”  overgenomen. 
Momenteel loopt er nog een actie van Novar waarbij bewoners uit Heemserveen 
en Rheezerveen bij de aanschaf van zonnepanelen € 1000 subsidie kunnen 
krijgen. 
 

- “De Samenkomst”: Het gebouw de Samenkomst is op 27 december 2023 
overgenomen van  PKN Hardenberg-Heemse. In de jaarvergaderingen van 2022 
en 2023 zijn deze plannen ook reeds besproken. 
Het gebouw is ondergebracht in een aparte stichting, “Stichting de Samenkomst”. 
Het bestuur van deze stichting is bezig plannen te ontwikkelen voor verbouw van 
het gebouw. Ook het geheel vervangen van het gebouw behoort tot de 
mogelijkheden. Ze worden hierin ondersteund door de gemeente Hardenberg. 

 
- Ontwikkeling bedrijventerrein “Heemserpoort”: Dit terrein is inmiddels ingevuld 

met het AZC en 14 ha. zonnepark. Resteren nog ca 15 ha. voor bedrijven/ 
industrie. Eén van de grote uitdagingen hierbij is de ontsluiting van het 
bedrijventerrein. Er is een studie uitgevoerd door verkeerskundig adviesbureau 
Bono-Traffics. De verwachting is dat er ca. 3000 verkeersbewegingen per dag bij 
gaan komen. De rotonde bij de Koningsspil is nu al erg druk en zorgt tijdens 
spitsuren voor oponthoud voor de weggebruikers. De provincie geeft aan dat een 
2e rotonde, bij de Rheezerveenseweg, niet acceptabel is. Er zijn 4 scenario’s 
beoordeeld door BONO Traffic waar een voorkeursscenario is aangegeven. 
Deze pakken in de meeste gevallen ongunstig uit voor de ontsluiting van 
Heemserveen en Rheezerveen. Tevens wordt genoemd een mogelijke afsluiting 
van de parallelweg van N 343 voor landbouwverkeer en het vele gebruik van 
fietsverkeer op deze parallelweg. Kortom: er is nog veel onduidelijk op dit 
moment, maar de eenzijdige benadering door de gemeente baart het bestuur wel 
zorgen 

 
- Gebiedsvisie Heemserveen/Rheezerveen: Als groot landelijk gebied zijn wij de 

afgelopen jaren geconfronteerd met aantal ingrijpende veranderingen, zoals: 
aanpassing N34, windmolens (in ons grensgebied), AZC, Zonnepark en nu de 
ontwikkeling van Bedrijven terrein Heemserpoort. Graag zouden wij in gesprek 
gaan met de Gemeente over o.a.: 

- Integrale benadering van alle ruimtelijke activiteiten 
- Meer duidelijkheid en te maken keuzes over ons leefgebied 
- Minder “hap snap” projecten 

 
5. Financiële verantwoording over het afgelopen jaar: 

 
Eddy geeft het woord aan Tom Kerssies. Hij geeft aan dat hij samen met Anita 
Roelofs bij onze penningmeester Anja Lenderink is geweest. Ze zijn hartelijk 
ontvangen en onder het genot van een kop koffie hebben zij de kas gecontroleerd. 
Tom geeft aan dat de financiële overzichten er prima verzorgd uitzagen en dat de 
boekhouding klopte. Op basis hiervan kan er décharge aan het bestuur verleend 
worden. 
Als nieuw lid van de kascommissie meldt zich Chiel Palstring. De kascommissie 
bestaat dus nu uit Anita Roelofs en Chiel Palstring. De voorzitter bedankte Tom 
Kerssies voor zijn inzet. 
De jaarrekening is vervolgens besproken.  
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6. Bestuursmutaties: 
 

Aftredend zijn Anja Lenderink en Alexander Pullen. 
Het bestuur stelt herbenoeming voor van Anja Lenderink. De aanwezigen bevestigen 
de herbenoeming met een applaus. 
Alexander Pullen is aftredend en niet herkiesbaar. Eddy spreekt Alexander toe en  
bedankt hem met een boeket bloemen en applaus vanuit de zaal.  
Hans Bouwhuis zal de vrijgekomen plaats binnen het bestuur overnemen.  
 

 
7. Rondvraag: 

 
Vanuit de zaal komen de volgende vragen: 
 
Contributie: kan dat niet via de bank? Het bestuur is van mening dat het ophalen     
van de contributie de leden de mogelijkheid geeft om, des gewenst,  in gesprek te   
kunnen gaan met een bestuurslid (direct contact) 
 
IKC-Rheezerveen: tijdens het brengen en ophalen van de kinderen is het erg druk 
bij de school en ontstaan er soms gevaarlijke situaties. Kan er gekeken worden naar 
extra parkeerplaatsen? 
  
AZC: Er is een harde toezegging gedaan dat het AZC na 10 jaar zou verdwijnen. Is 
al bekend of dit ook gaat gebeuren? 

 
Lentersdijk: Het wegdek van deze weg is op veel plaatsen erg beschadigd. Dit is 
reeds meerdere keren doorgegeven aan de gemeente.  
 
Schippersplas: Er zijn verontrustende berichten over het gedeeltelijk verontdiepen 
van de “Schippersplas” en vooral over de kwaliteit van het gestorte materiaal. 
Gevreesd wordt voor verontreiniging van  grond- en oppervlaktewater. 
 
Bovenstaande vragen zullen besproken worden en waar nodig meegenomen worden   
naar de gemeente. 

 
8. PAUZE:  

In de pauze wordt aanwezigen de mogelijkheid gegeven tot het betalen van de 
contributie. Hier werd goed gebruik van gemaakt. 
 

9. Gast sprekers: Dhr. Simon Vroemen en Pieter Jan de Bos (NAM) 
 
Dhr. Vroemen geeft aan dat de NAM plannen heeft een extra gasput te gaan boren 
vanaf de locatie Collendoornerveen richting Heemserveen. Een deel van 
Heemserveen/Rheezerveen (deel van de Elfdewijk) komt in het borings gebied te 
liggen. Onduidelijk is of er daadwerkelijk nog gas aanwezig is. Het opbouwen van de 
boortoren en het daadwerkelijk uitvoeren van de boring zal, plaatselijk, voor enige 
overlast, zoals extra vervoersbewegingen, geluids- en lichtoverlast, zorgen. 
Indien er daadwerkelijk gas gewonnen gaat worden, worden geen trillingen of grote 
gronddalingen verwacht. De NAM wint sinds 1951 gas in dit gebied en trillingen zijn, 
tot dus ver, niet waargenomen in dit gebied. 
De presentatie van dhr. Vroemen kunt u nalezen op onze website: 
https://www.pbrheezerveenheemserveen.nl/ 

 
10. Sluiting om 21.55 uur: Eddy bedankt alle aanwezigen voor hun komst en onder het 

genot van een drankje én de traditionele gehaktbal werd nog gezellig nagepraat. 
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